
 20.04.2023 

Referat Generalforsamling 

Fremmødte beboere 31 og 5 bestyrelsesmedlemmer.  

 

1) Valg af dirigent  

Claus Jensen blev valgt til dirigent og vurderede at der var indkaldelsen til generalforsamlingen var 

lovlig. 

2) Bestyrelsens beretning om det forgangne år 

Der er kommet nyt bord/bænkesæt og en balance sti på Frimærket, 

Arbejdsgruppe er i gang med at indhente tilbud på træfældning i hegnet på Hundsbjerg, der 

grænser op mod mark, 

Stierne omkring Harevej og Grævlingevej har fået nyt grus, 

Arbejdsgruppe omkring dræn mod Tummelsbjerg, har resulteret i at grøfterne er blevet renset op, 

hvilket har hjulpet på udfordringerne med vand på stier og i haver i området, 

Vi har kigget på hastighedsbegrænsning og oversigtsforhold i området, 

Har indsendt høringssvar vedr. udstykning  

 

3) Regnskab 2022 

Ariel Conradsen var udenbys, da vi udsendte indkaldelsen til generalforsamlingen og derfor 

manglede hans underskrift på regnskabet. Dette er bragt i orden. 

Søren Dreyer gennemgår regnskabet for 2022 og nævner bl.a. at græsslåning var billigere end 

budgetteret grundet en tør sommer og deraf mindre græsslåning. Budgetrammen for græsslåning 

fastholdes på samme niveau. 

Forbedring af stierne blev også billigere end anslået, da kommunen deltog mere i forbedringen 

end forventet.  

Egenkapitalen pr 31.12.2022 var på 133.056,11kr.  

 

  



4) Rettidigt indkomne forslag  

Forslag 1: Svend Erik Petersen fremlægger 

Der ønskes et nyt bord/bænkesæt ved bålsted ved vej 73-93. Det gamle er opslidt. Det benyttes 

ofte af forskellige i området. Vi taler om at det kan anbefales at købe et bord/bænkesæt i kunst 

materiale så holdbarheden øges. Bevillingsrammen hæves således at det er muligt at købe sættet i 

kunst materiale.  

Forslaget vedtages med 30 stemmer for og 1 imod. 

 

Forslag 2: Ariel Conradsen fremlægger på vegne af bestyrelsen. 

Fardæmpning på Dyrhøj med chikaner/helleanlæg. For høj fart og dårlige oversigtsforhold ved 

nogle veje, gør det usikkert og utrygt at færdes i området.  

Kommentarer fra medlemmerne til forslaget: 

Egenkapitalen vil falde drastisk ift. 1000kr. pr. medlem reglen, hvilket ville betyde at kontingentet 

skulle hæves betydeligt. 

Er der evidens for at helleanlæg/chikaner virker? 

Er det undersøgt om kommunen vil betale? 

Er det muligt med en 2 minus 1 vej (1 vognbane og bred vejkant i begge sider med stiplede linjer) 

Cykelsti langs det fredede hegn ind mod spejderhytten, så cyklisterne kom væk fra vejen, 

Opfordring til at medlemmerne i området passer på hinanden og tænker over farten, da vi er dem, 

der benytter vejene mest.  

Forslaget nedstemmes med 27 stemmer imod og 7 stemmer for (der var skriftlige fuldmagter til 

denne afstemning). 

 

  



5) Vedtagelse af budget for 2023 og kontingent for 2024 

Budget for 2023 fremlægges ved Søren Dreyer 

Budgettet vedtages med 31 stemmer for og 0 imod. 

 

Kontingent for 2024: 

Der foreslås 4-500kr i kontingent pr. år. 

500kr pr. år nedstemmes med 24 stemmer imod og 7 stemmer for 

400kr pr. år vedtages med 22 stemmer for og 9 imod. 

 

6) Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 

Lisbeth Nissen, Dyrhøj 54 og Mia Buhrkal-Donau, Hjortevej 2 stiller op og begge vælges ind i 

bestyrelsen.  

 

7) Valg af revisor og revisorsuppleant 

Jesper Nissen, Dyrhøj 54 stiller op som revisor og Steffen Buhrkal-Donau, Hjortevej 2 stiller op som 

revisorsuppleant. Brian Jensen, der i forvejen var revisorsuppleant, stiller op til revisor.  

Alle tre vælges ind. 

 

  



8) Evt.  

 

• Kan der indtænkes/arbejdes med andre fartdæmpende foranstaltninger i området. 

 

• Budget på 1000kr til arrangementer. Kan der laves nogle fælles arrangementer for området 

evt. nedsættes en arbejdsgruppe hertil? Interesserede her i er velkomne til at melde sig på 

vores mail: bestyrelsen@dyrhoj6300.dk 

 

 

• Kan der sættes et spejl op ved vandtanken overfor udkørslen fra Dyrhegnet for at skabe 

bedre oversigtsforhold? Kan hækkene ved denne udkørsel evt. klippes mere ind/ned? 

 

• Tilkørslen fra Ravnsbjergvej og ind i området er smal, når to biler skal passere hinanden. 

Kan kantstenen rykkes? Er det muligt at hækken stopper før, da det er svært at se cyklister, 

når der drejes? 

 

Der blev efterfølgende holdt bestyrelsesmøde den 9. maj 2023 hvor bestyrelsen konstituerede sig 

som følger: 

 

Formand Morten Fog 

Næstformand Ariel Conradsen 

Kasserer Lisbeth Nissen 

Sekretær Helle Krog 

Menigt medlem Jakob Lauritzen og Mia Buhrkal-Donau 
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